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Abstract (en)
Removal method in which the floor (4) of the glass ampoule (2) is mechanically destroyed by the introduction of an extraction element (10). Liquid
(8) is sucked out of a non-splintering region (11) of the ampoule via a cannula (12) forming part of the extraction element. The extraction element is
made as a rigid-walled cannula whose rigidity suffices for the mechanical destruction of the floor of the ampoule. The extraction element is provided
with an elastic membrane (13) in the region of its tip. <IMAGE>

Abstract (de)
Zur automatischen Entnahme einer Flüssigkeit aus einer verschlossenen Glasampulle (2) wird die Glasampulle in einer aufrechten, den Boden (4)
der Ampulle nach oben weisenden Stellung einer Halterung (1) zugeführt und der Boden (4) durch das Einführen eines Entnahmeelementes (10)
mechanisch zerstört. Aus einem splitterfreien Bereich (11) der Glasampulle (2) wird dann die beinhaltete Flüssigkeit abgesaugt. <IMAGE>
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